
PROTOKÓŁ  Nr IX/2007 

 

z IX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka odbytej w dniu 28 września 2007 roku 

 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej w godz. od 10.00  do godz. 16.00. 

Na ogólną liczbę radnych 15 w sesji udział wzięło 14 radnych, jeden radny nieobecny 

usprawiedliwiony. 

 

W sesji brał udział Wójt Gminy, 3 pracowników urzędu gminy, osoby zainteresowane 

obradami. 

 

Porządek posiedzenia: 

1.Otwarcie obrad IX sesji Rady Gminy – stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwał. 

4. Odpowiedź na interpelację. 

5. Informacja o pracy wójta między sesjami. 

6. Wolne wnioski i zapytania. 

7. Zakończenie obrad IX sesji Rady Gminy Zławieś Wielka.    

 

 

 Ad. 1 

 

IX sesję Rady Gminy Zławieś Wielka otworzył, powitał zebranych p. Zbigniew Drewnowski 

– przewodniczący Rady Gminy.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że jest wystarczająca liczba radnych do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Odczytał porządek obrad. 

Do przeczytanego porządku obrad nikt nie wniósł uwag.  

 

Ad. 2  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzedniej sesji był do wglądu. 

Zapytał, czy ktoś ma uwagi do protokółu. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał kto jest za podjęciem protokółu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został podjęty jednogłośnie. 

 

 

Ad. 3 

 

Grażyna Krystosiak - Sekretarz gminy 

Omówiła protokół z posiedzenia zespołu oceniającego ławinków, podając jednocześnie 

nazwiska rekomendowanych osób na ławników: Panią Annę Ostrowską oraz Panią Danutę 

Błędowską. 

 

Zbigniew Drewnowski - przewodniczący Rady Gminy 

Zwrócił się do Rady Gminy o powołanie komisji skrutacyjnej dla wyboru ławników. 

 

Mateusz Mięsikowski - radny  

Zaproponował kandydaturę  Hanny Janik, która wyraziła zgodę na członkowstwo w komisji. 
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Krystyna Rębacz - radna 

Zaproponowała kandydaturę  Henryka Lizak, który wyraził zgodę na członkowstwo w 

komisji. 

 

Zbigniew Drewnowski - przewodniczący Rady Gminy 

Zaproponował kandydaturę  Krystyny Rębacz, która wyraziła zgodę na członkowstwo w 

komisji. 

 

Przekazał członkom komisji karty do głosowania i protokoły. 

 

Krystyna Rębacz - radna 

Wyjaśniła zasady głosowania, po zliczeniu głosów odczytała treść protokołu. 

 

Zbigniew Drewnowski - przewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały Nr IX/31/2007 

 

Pytań nie było. 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr IX/31/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 28 września 2007 roku w sprawie wyborów ławników do sądu. 

 

 

 

Odczytał projekt uchwały  Nr IX/32/2007 

 

Pytań nie było. 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr IX/32/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 28 września 2007 roku w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Górsk i Czarne 

Błoto 

 

 

 

Odczytał projekt uchwały  IX/33/2007 

 

 

Małgorzata Kutnik –radna 

Czy w kolejnych sołectwach są opracowane takie plany, jeżeli są bądź były prędzej 

zatwierdzone uchwałami to ja poroszę taki plan mojej miejscowości i miejscowości Pędzewo. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Nie wszystkie wsie mają takie plany opracowane, ale sukcesywnie są sporządzane dla 

pozostałych miejscowości. 

 

Więcej pytań nie było. 
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Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr IX/33/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 28 września 2007 roku w sprawie zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Łążyn 

 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przedstawił treść projektu uchwały IX/34/2007 

 

Pytań nie było. 

 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały treści przedstawionej w druku oznaczonym nr 4 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr IX/34/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 28 września 2007 roku w sprawie zatwierdzenia planu odnowy miejscowości 

Skłudzewo 

 

 

Przedstawił treść projektu uchwały IX/35/2007 dotyczących działek w miejscowości Zławieś 

Mała. 

 

Henryk Lizak - radny 

Zapytał o wysokość opłat adiacenckich dla poszczególnych wsi. 

 

Mirosław Kwiatkowski – Kierownik referatu rolnictwa 

Jeżeli chodzi o wysokość opłaty planistycznej to zależy od terenów, które są uchwalane jako 

zmianę przeznaczenia z rolnego na nie rolny. Zmiany takie podnoszą wartość terenów dość 

znacznie. I w wszędzie w tym przypadku wszędzie występuje maksymalna stawka 30 % żeby 

gmina z tego miała środki na uzbrojenie, budowę dróg. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały treści przedstawionej w druku oznaczonym nr 5 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr IX/35/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 28 września 2007 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Zławieś Wielka 

 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przedstawił treść projektu uchwały IX/36/2007 dotyczących działek w miejscowości Zławieś 

Wielka. 
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Zapytał kto jest za podjęciem uchwały treści przedstawionej w druku oznaczonym nr 6 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr IX/36/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 28 września 2007 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Zławieś Wielka 

 

 

 

 

 

Przedstawił treść projektu uchwały IX/37/2007 dotyczących działek w miejscowości Stary 

Toruń. 

 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały treści przedstawionej w druku oznaczonym nr 7 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr IX/37/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 28 września 2007 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Zławieś Wielka 

 

 

 

 

Przedstawił treść projektu uchwały IX/38/2007 dotyczących działek w miejscowości Gutowo. 

 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały treści przedstawionej w druku oznaczonym nr 8 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr IX/38/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 28 września 2007 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Zławieś Wielka 

 

 

 

Przedstawił treść projektu uchwały IX/39/2007 dotyczących działek w miejscowości 

Toporzysko. 

 

 

Zenon Podgórski – radny 

Poprosił o omawianie dojazdu do każdej omawianej działki w celu uniknięcia drogi do nikąd. 

 

Mirosław Kwiatkowski – Kierownik referatu rolnictwa 
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Omawia załączniki do w/w uchwały. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały treści przedstawionej w druku oznaczonym nr 9 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr IX/39/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 28 września 2007 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Zławieś Wielka 

 

 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

 

Przedstawił treść projektu uchwały IX/40/2007 dotyczących działek w miejscowości 

Czarnowo. 

 

Mirosław Kwiatkowski – Kierownik referatu rolnictwa 

Omawia załączniki do w/w uchwały. 

 

Zbysław Krawulski – radny 

Zapytał czy omawiane działki są położne do samego kanału. 

 

Mirosław Kwiatkowski – Kierownik referatu rolnictwa 

Nie tylko część, tylko tyle ile było zaznaczone w studium pod tereny mieszkaniowe. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Czy to są grunty prywatne księdza czy parafii. 

 

Mirosław Kwiatkowski – Kierownik referatu rolnictwa 

Są to grunty Parafii Czarnowo. W opracowywanym studium będziemy rezerwować przy 

każdej parafii tereny na cmentarze.  

 

Andrzej Pyzik – radny 

Jeżeli rada parafialna zgadza się na sprzedaż danych działek, to gdzie są lokowane te 

pieniądze. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

To pytanie do biskupa. 

 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały treści przedstawionej w druku oznaczonym nr 10 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła większością głosów  

Uchwałę Nr IX/40/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 28 września 2007 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Zławieś Wielka 
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Przedstawił treść projektu uchwały IX/41/2007 dotyczących działek w miejscowości 

Rozgarty. 

 

Mirosław Kwiatkowski – Kierownik referatu rolnictwa 

Omawia załączniki do w/w uchwały. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały treści przedstawionej w druku oznaczonym nr 11 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie  

Uchwałę Nr IX/41/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 28 września 2007 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Zławieś Wielka 

 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przedstawił treść projektu uchwały IX/42/2007 dotyczących działek w miejscowościach 

Toporzysko, Rozgarty, Stary Toruń, Zławieś Mała, Czarnowo. 

 

Mirosław Kwiatkowski – Kierownik referatu rolnictwa 

Omawia załączniki do w/w uchwały. 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały treści przedstawionej w druku oznaczonym nr 12 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła większością głosów 

Uchwałę Nr IX/42/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 28 września 2007 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Zławieś Wielka 

 

 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przedstawił treść projektu uchwały IX/43/2007 dotyczącej działki w miejscowości Górsk. 

 

Mirosław Kwiatkowski – Kierownik referatu rolnictwa 

Omawia załączniki do w/w uchwały 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały treści przedstawionej w druku oznaczonym nr 13 

 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła większością głosów 

Uchwałę Nr IX/43/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 
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z dnia 28 września 2007 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Zławieś Wielka 

 

 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przedstawił treść projektu uchwały IX/44/2007 dotyczących działek w miejscowości Czarne 

Błoto. 

 

Mirosław Kwiatkowski – Kierownik referatu rolnictwa 

Omawia załączniki do w/w uchwały. Odczytał protest Pani Barbary Bernard i Pana Mariana 

Aleksandrzak oraz opinię architekta . 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Zapytał kto jest za podjęciem uchwały treści przedstawionej w druku oznaczonym nr 14 

 

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr IX/44/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 28 września 2007 roku w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Zławieś Wielka 

 

 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Przedstawił treść projektu uchwały IX/45/2007 

 

Krzysztof Rak – radny 

Zapytał co będzie zrobione w ramach kompleksu boisk. Zaproponował budowę dwóch 

mniejszych boisk, zamiast jednego dużego. 

 

Tadeusz Samrz – wójt gminy 

Początkowo myślałem, że jedno duże boisko wystarczy. W Górsku dochodzi do tego, że dwa, 

a może nawet trzy mecze dziennie rozgrywane są w niedziele, a w ciągu tygodnia z boiska 

tego korzystają uczniowie. Zmierzam do tego aby boisko było w każdej wsi. Kompleks boisk 

miał by wyglądać tak jak w Górsku. 

 

Rafał Żelazek – wiceprzewodniczący 

Cieszy się, że radni popierają wnioski o budowę boisk sportowych. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Proponuje, żeby podzielić gminę na strefy według zapotrzebowania, aby uniknąć budowy 

boisk blisko siebie np. Zawieś Wielka, Zławieś Mała. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Zaproponowała próbę wykupienia boiska sportowego w Pędzewie. 

 

Zbigniew Drewnowski- przewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały IX/45/2007 
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Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr IX/45/2007 

Rady Gminy Zławieś Wielka 

z dnia 28 września 2007 roku w sprawie zmieniającą uchwałę Nr V/12/2007 Rady Gminy 

Zławieś Wielka z dnia 22 lutego 2007r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2007 rok 

 

 

 

Ad. 4 

 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Odczytała treść interpelacji. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Odpowiedział na pytania ujęte w interpelacji w załączeniu do protokołu.  

 

  

Andrzej Pyzik – radny 

Zapytał dlaczego umieszczono nas na szarym końcu i czym to było spowodowane. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Patrząc na takie klasyfikacje trzeba zwrócić uwagę jakie działy brane są pod uwagę. 

 

Małgorzata Kutnik – radna 

Poprosiła o materiały przedstawiane przez p. Wójta na piśmie do zapoznania. 

 

Grażyna Krystosiak – Sekretarz gminy 

Poinformowała, że każda ze szkół otrzymała pracownię komputerową, o fundusze te ubiegało 

się Ministerstwo Edukacji Narodowej, ale każda nasza szkoła przystąpiła do tego programu i 

składała wniosek. Wartość jednej pracowni wynosi 50.000,00 zł. Każda z sześciu 

podstawówek i każde z trzech gimnazjum otrzymało taką pracownię. Trzy szkoły zostały 

wyposażone w Centra Edukacji Multimedialnej, jako gmina pokrywaliśmy tylko koszty 

szkolenia nauczycieli i przygotowania pomieszczeń ponieważ taki był wymóg. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Dlaczego pierwsze pieniądze wpłynęły w 2007 i 2006r.  

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy 

Ponieważ decyzje zostały wystawione w 2005r.  

 

Małgorzta Kutnik – radna  

Czy komuś minął termin egzekwowania opłaty renty planistycznej. 

 

Tadeusz Smarz- wójt gminy 

Nie. Takiego przypadku nie ma.  

 

 

 

Ad. 5 
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 Według załącznika do protokołu. 

 

 

Ad. 6 

 

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował o nowym wystroju pokoju Rady Gminy. 

 

Krystyna Rębacz – radna 

Zapytała o podłączenie wodociągów do poszczególnych odbiorców w Czarnym Błocie. Czy  

wiadomo jak ma wyglądać zagospodarowanie budynku byłej szkole  w Czarnym Błocie, 

chodzi o udostępnienie jej dla młodzieży oraz ogrodzenia tego terenu. Ponowiła również o 

budowę placu zabaw dla Górska. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Czy oświetlenie w Starym Toruniu jest umieszczone w na granicy drogi czy w drodze 

gminnej. Zapytał o  oświetlenie  na ulicy Młodzieżowej i w Starym Toruniu czy muszą się 

palić przez całą noc. 

 

Szczepan Dynasiński - radny  

Poprosił o naprawę oświetlenia w miejscowości Siemoń, naprawę dachu na świetlicy,  

regałów w bibliotece szkolnej oraz  ustawienie znaków drogowych na skrzyżowaniu w 

kierunku Grzybna. 

 

Małgorzata Kutnik – radna  

Jako priorytet stawia rozwiązanie sprawy związanej ze służbą zdrowia, zapytała również o 

rozstrzygnięcie przetargu na dowóz dzieci do szkół, czy uwzględnione są w planach chociaż 2 

lampy uliczne przez las do Gutowa. Zauważyła problem złego stanu drogi z Gutowa do 

Pędzewa oraz drogi w Pędzenie. Ponownie zwróciła się z prośbą z o próbę zabezpieczenia 

terenu pod boisko w Pędzenie oraz dokończenie boiska w Gutowie. Zwróciła równie uwagę 

na szatę graficzną materiałów otrzymywanych na sesję. 

 

Mateusz Mięsikowski – radny 

Poruszył temat opłaty pobieranych od rolników na Gminną Spółkę Wodną. 

 

Mirosław Trzebiński - radny 

Podziękował za plac zabaw oraz za naprawę drogi toruńskiej. 

 

Zenon Podgórski – radny  

Poruszył temat bezpiecznego przejścia przez drogę nr 80, rozpoczęcia budowy świetlicy w 

2007r. , zwrócił uwagę na kałuże na ul.Leśnej i braku  wizytacji w szkołach,  zaproponował 

wykup gruntów na przedłużenie chodnika na ul. Markiewicza.  oraz organizację spotkania z 

inspektorem nadzoru budowlanego celem kontroli użytkowości zabudowań na działkach nad 

jeziorem w Górsku.. Kolejnym z tematów poruszonych była budowa ławeczek i nawodnienie 

boiska sportowego w Górsku. Kończąc swoją wypowiedź podziękowała za organizację 

dożynek. 

 

Zbysław Krawulski – radny 

Porosiło o naprawę drogi w stronę kępy, próg zwalniający, nie parkowanie podczas wyborów 

samochodów na boisku przy szkole,  zapytał czy jest możliwość utworzenia lewo skrętu na 

osiedle w Czarnowie, montażu lampy na ulicy Kwiatowej, toalet na cmentarzu, pytał na czym 
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polegał remont  budynku szkoły, pomocy przy  budowie boiska do piłki plażowej oraz 

oznaczenia ulic na osiedlu. 

 

Teresa Balicka – radna  

Prosiła o przedłużenia chodnika od p. Krużewskich do p. Midurów oraz o budowę placu 

zabaw. 

 

Rafał Żelazek – radny 

Zapytał o kontrolę dyskoteki w Złejwsi Wielkiej, naprawa drogi koło p. Ciemnego oraz ulicy 

Osiedlowej. 

 

Zenon Podgórski – radny 

Prosił o spotkanie w sprawie służby zdrowia oraz ustawienie znaków na skrzyżowaniu drogi 

w Czarnym Błocie. 

 

Krzysztof Rak – radany  

Prosił o wycięcie drzewa koło bloków w Przysieku, montaż progów zwalniających na ulicy 

Osiedlowej w stronę lasu, naprawę drogi koło szkoły oraz ustawieniu tam progu 

zwalniającego. 

 

Henryk Lizak – radny 

Poprosił o plan odnowy miejscowości Przysiek, Stary Toruń i Rozgarty. 

 

Andrzej Pyzik – radny 

Poprosił o naprawę przejazdu przez wał po p. Gawronowej. 

 

Tadeusz Smarz – wójt gminy  

Odpowiedział na wystąpienia radnych. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Alina Pytel 


